
opusdei.org

"Wszyscy jesteśmy
braćmi!"

Napisał również Apostoł, że
„już nie ma Greka ani Żyda,
obrzezania ani nieobrzezania,
barbarzyńcy, Scyty, niewolnika,
wolnego, lecz wszystkim we
wszystkich jest Chrystus”.
Słowa te są tak samo ważne
dzisiaj jak wczoraj: przed
Panem nie ma różnic
narodowych, rasowych,
klasowych ani stanowych...
Każdy z nas narodził się
ponownie w Chrystusie, aby być
nowym stworzeniem,
dzieckiem Bożym: wszyscy
jesteśmy braćmi i winniśmy się



zachowywać po bratersku!
(Bruzda, 317)

27 lutego

Wobec tego głodu pokoju
powinniśmy powtórzyć za św.
Pawłem: Chrystus jest naszym
pokojem, pax nostra. Pragnienie
prawdy powinno nam przypomnieć,
że Jezus jest drogą, prawdą i życiem.
A tym, którzy tęsknią za jednością,
powinniśmy ukazać Chrystusa, który
nas prosi, żebyśmy byli consummati
in unum, zespoleni w jedno. Głód
sprawiedliwości powinien
zaprowadzić nas do pierwotnego
źródła zgody między ludźmi: bycia i
czucia się dziećmi Ojca, braćmi.

Pokój, prawda, jedność,
sprawiedliwość. Jak trudne wydaje
się czasem pokonanie przeszkód,
które uniemożliwiają współżycie



między ludźmi! A przecież my,
chrześcijanie, jesteśmy powołani do
dokonywania tego wielkiego cudu
braterstwa: osiągnięcia z łaską Bożą
tego, że ludzie będą traktować się po
chrześcijańsku, jedni drugich
brzemiona nosząc, praktykując
przykazanie miłości, które jest więzią
doskonałości i streszczeniem prawa.
(To Chrystus przechodzi, 157)
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